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Mødedato d. 21.07.23 kl 15 

Mødested TRK 

Deltagere 
 
 
 
 
 
 
 
Afbud 

Ronni, formand 
Ulla Martens 
Belinda Kramer 
Dennis C. Lorenzen 
Bettina Petersen 
Lone Häbel 
Louise Hansen 
Klaus Okkels (1. suppleant) 
 
Karin Christensen 
Juniorudvalg 
Stævneudvalg 
Finn Märcher (2. Suppeleant) 

Dagsorden 

1.  Gennemsyn af TRK´s økonomi 
Det vi kender:  

a) Indtægter? 
b) Faste udgifter? 
c) Løbende udgifter 
d) Hvilke handlemuligheder har vi inden 
for TRK´s økonomi 
 

Gennemgået økonomi 

2.  Dialog om fremtidig lederstilling. 
- Belinda er konstitueret midlertidig daglig 

leder, indtil vi ved hvilken vision rideskolen 
har og hvilken type person vi søger som daglig 
leder. Der arbejdes videre på dette.  

- Belinda tager orlov fra bestyrelsen og Klaus 
træder ind som kasserer. 
 



 

3.  TRK`s vision - Ny fremtid, alt er muligt, hvad ønsker 
vi at være kendt for  

- Der er lavet en gruppe som sætter sig ned og 
gennemgår ideer. Vi taler om at kontakte 
klubkonsulent fra DRF. 

Forslag fra medlemmerne? 
- Der bliver forslået at anskaffe får som kan 

græsse vores græsarealer af. Vi snakker om at 
bibeholde græsset og plante vildt blomster i 
stedet for.  

- Mere end en enkelt arbejdsdag, dette synes 
bestyrelsen er en god ide.   

 

4.  Struktur på bestyrelsens arbejde: 
1. Beslutnings struktur og dagsorden til 

bestyrelsesmøderne  
- Formanden og næstformanden sætter sig ned 

fremadrettet og gennemgår indsendte 
punkter til dagsorden. Sammensætter 
dagsorden, sekretæren sender efterfølgende 
dagsorden ud. 

- Punkterne skal være indsendt senest 7 dage 
inden bestyrelsesmødet. 

 
2. Drift: 

Foreslår at der bliver nedsat en gruppe der kommer 
med et oplæg næste gang inden for hvert område 

3. Organisering og overblik i for hold til 
opstaldning – hvem gør hvad? 

- Der arbejdes på at lave en arbejdsgang til 
fremtid daglig leder. 

4. Daglig drift – foder, folde, sygdom 
- - Der arbejdes på at lave en arbejdsgang til 

fremtid daglig leder.  
- Brug af folde, Hopper/vallakker. Til vinter skal 

elevheste og vallakker dele folden halvdags.  
Hopper skal op på lille fold.  

- Omlægning af marker, der bliver sprøjtet for 
engbrandbær samtidig. Det bliver gjort i 
efteråret. Når der er blevet sprøjtet, så skal 



 

markerne have ro i 14 dage hvorefter hestene 
igen må gå på dem.  
Der omlægges 2 marker ad gangen pr år. 

- Alle heste skal have grime på, på fold.  
 

5. Undervisning og elevheste – halplan 
- Bettina, Belinda og Ulla kigger nærmere på 

undervisningsplan samt elevheste. 
 

6. Aktivitets tiltag – aktivitetskalender 
- Louise og Lone arbejder videre med flere 

kurser/clinic 
7. Bygninger, udenoms arealer, baner 

- Der er søgt støtte til ny udendørs bane 
- Udebokse, der bliver talt om beliggenhed. 

Vi bliver enig om at fjerne noget af volden 
ved kravlegården og så stille udeboksene 
der.   

- Der søges sponsorat af fliser til 
udeboksene. Dennis undersøger det. 

- Belinda undersøger forsikringsmuligheder 
og krav af udeboksene 

- Ronni undersøger hvem der kan grave 
volden af samt priser.  

- Der kontaktes gartner som kan sprøjte 
vores udenomsarealer 2 x årligt. 

- Belinda undersøger om vores forsikring vil 
dække reparation af utæt tag i stalden som 
følge af en fejlkonstruktion dengang der 
blev bygget stald.  

- Tagrender skal efterses og evt. skiftes.  
- Metallågen bliver udskiftet til et normalt 

led, der laves en sluse inde på marken 
således elevhestene kan tages forsvarligt 
ud/ind på marken. 
 

8. Implementeringsplan af Zakobo 
- Der er lagt en plan 

5.  Eventuelt - Fodervagter – Belinda og Lone laver ny 
plan. 



 

- Reklamere mere for ny bunde og 
vandingsanlæg. 

 

6.  Næste møde d. 21.08.23 kl 18:30 
 

 


